
Aan    : College van B&W te Hengelo 
Per e‐mail  : raadsgriffie@hengelo.nl
Datum   : 26‐07‐2022 
Betreft   : Afvaldump 

PVV Hengelo heeft geconstateerd dat er in de zomerbrief niet echt voortvarend op een 
hervorming van het afvalbeleid gestuurd wordt. De vervuiling van o.a. het oud papier is 
enorm en kan heel makkelijk opgelost worden, met als belangrijke gedachte erachter:  
1. Het steunen van de verenigingen die 1 x per maand in Hengelo het oud‐papier ophalen.
2. We een start maken met het indammen van de papierdump en de vervuiling proberen
zoveel mogelijk terug te dringen.

PVV Hengelo heeft de volgende vragen: 

1. Begin 2022 is er door de PVV de suggestie gedaan om de Oranje en Blauwe
bovengrondse containers te verwijderen. De reden: sterke vervuiling PMD en Papier
in deze containers die in eerste instantie als tijdelijk bedoeld waren.
Is het college het met de PVV eens dat de vervuiling hoger is dan bij de huis aan huis
containers en ondergrondse papier en PMD‐containers?

2. Ook bij de ondergrondse containers zien we veel papierdump.
Papier dat bij een kleine windvlaag de wijken inwaait en het straatbeeld vervuilt.
Is het college het met de PVV eens dat, door slecht oud‐papier 1 x per maand op te
laten halen door de verenigingen en de ondergrondse containers te verwijderen in de
wijken, dit voor zowel de verenigingen en het vervuilde straatbeeld een betere
oplossing is? Door het verwijderen van de ondergrondse papiercontainers zal de
vervuilingsgraad sterk verbeteren.



3. Is het college bereid om deze opties serieus te bekijken of gaat dit college verder op
de oude voet?

4. Wanneer kan de raad met het college in gesprek om van het afvalbeleid een
speerpunt te maken in deze raadsperiode om na 4 jaar een schoner Hengelo aan het
volgende college door te geven?

Met vriendelijke groet, 

Jeanet Nijhof 
Fractievoorzitter PVV Hengelo 


